
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-02-15, § 14 

 
 Tid: 15 februari 2007 kl 16.00 – 16.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 20 februari 2007 
  

 
 
Joakim Larsson   Carin Jämtin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande 
Carin Jämtin (s), vice ordförande 
Gulan Avci (fp) 
Emilia Hagberg (mp) 
Carl Viktor Skårman (m) 
Sören Swärd (m) 
Jan Tigerström (m)                                                 §§ 18-23 
Mustafa Tümtürk (s) 
Jari Visshed (s) 

 
Ersättare 

 Anders Alvebäck (m)                                             tjänstgörande 
Sebastian Carlsson (m)                                          tjänstgörande 
Claes Fleming (fp) 
Linda Hillner (m)                                                   tjänstgörande §§ 1-17 
Lotten von Hoffsten (v)                                         tjänstgörande 
Linda Lindgren (s)                                                 tjänstgörande 
Margareta Malm (s) 
Christer Mellstrand (c) 
Kenneth Nilsson (s) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 

  
 

Tjänstemän 

 Exploateringsdirektören Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Bengt Hjelm, Gunnar 
Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren från 
roteln Thomas Andersson. 

 
  

§ 14 



  

Markanvisning för förskola inom fastigheten Hammarbyhöjden 1:1 i Kärrtorp 
till SISAB. Inriktningsbeslut 
Dnr M2006-513-02175 
 
Exploateringskontoret hade den 8 januari 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1 Exploateringsnämnden anvisar mark för en förskola inom fastigheten 
 Hammarbyhöjden 1:1 till SISAB och ger kontoret i uppdrag att träffa 
 markanvisningsavtal enligt förslag i utlåtandet. 
2 Nämnden ger kontoret i uppdrag att beställa detaljplan hos stadsbyggnadskontoret.
 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ledamoten Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga D1. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, i enlighet 
med kontorets förslag: 
 
1 Exploateringsnämnden anvisar mark för en förskola inom fastigheten 
 Hammarbyhöjden 1:1 till SISAB och ger kontoret i uppdrag att träffa 
 markanvisningsavtal enligt förslag i utlåtandet. 
2 Nämnden ger kontoret i uppdrag att beställa detaljplan hos stadsbyggnadskontoret.
 
Reservation 
Mot beslutet reserverade sig ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt 
yrkande. 
 
Särskilt uttalande 
Ett särskilt uttalande avgavs av tjänstgörande ersättaren Lotten von Hoffsten (v) enligt 
bilaga D2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 14, bilaga D1 

 
Exploateringsnämnden 2007-02-15 

 
Tillhör ärende nr 14 
 
Förskola i Kärrtorp 
 

   Emilia Hagberg (mp) 
 Torkel Tigerschiöld (mp) 
 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Att förskolebyggnaden placeras så att intrånget i träddungen minimeras 
 
Att i övrigt bifalla kontorets förslag 
 
Att därutöver anföra följande 
 
Förskolebyggnaden bör i möjligaste mån placeras på plan mark för att minimera 
intrånget i träddungen.  
 



  

 
   Tillhör § 14, bilaga D2 

 
Exploateringsnämnden 2007-02-15 

 
Tillhör ärende nr 14 
 
Markanvisning för en förskola i 
Kärrtorp 
 
Lotten von Hoffsten (v) 

   
 
Särskilt uttalande 
  

Vid samråd med gruppledarna i stadsdelsnämnden har Maria Hannäs (v) och Birgitta 
Hansen (mp) kommit med kloka synpunkter på hur förskolans hus ska placeras så att 
det blir gott om plats för lek och sol på tomten. 

Det visar hur viktigt det är att förslag av den här typen går på någon form av remiss till 
den stadsdelsnämnd det gäller, och vi hoppas att deras synpunkter tas tillvara när 
förskolan planeras och byggs. 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 

 


